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Zápis z 35. zasedání Rady MÚA AV ČR, v. v. i. 

 

 

Datum konání: 9. 12. 2013 

 

Přítomni: M. Bahenská, J. Hálek, L. Heczková, J. Kocian, O. Konrád, L. Merhautová, I. 

Šedivý, L. Velek (host), D. Karfilátová (host)  

1. Předseda Rady I. Šedivý zahájil zasedání a konstatoval, že vzhledem k počtu 

přítomných členů je Rada pracoviště MÚA schopná usnášení.  

2. Členové Rady ověřili a poté bez připomínek jednomyslně schválili zápis a usnesení 

z 34. zasedání.  

3. Zpráva vedoucí THS MÚA D. Karfilátové se týkala úspěšného dokončení dostavby 

budovy v Gabčíkové. Dále seznámila členy Rady s návrhem rozpočtu na rok 2014, ve 

kterém bude ústav žádat navýšení financí (přibližně o jednu třetinu) ohledně zvýšení 

režijních nákladů v souvislosti s dostavbou budovy. 

4. L. Velek informoval o činnosti ústavu během uplynulého roku, zejména pak 

v posledním čtvrtletí. Během první poloviny roku bylo v ústavu vydáno cca 30 

publikací. Dále seznámil členy Rady s novou strategií AV ČR, pro kterou mají být 

jednotlivými ústavy dodány podklady o nových společných projektech. Náš ústav se 

zúčastní tří projektů: a) Politická a sociální transformace počátkem 20. století ve střední 

Evropě; b) Dějiny vědy – Česká věda ve 20. století; c) Digitalizace starých tisků a 

rukopisů ve sbírkách Akademie věd ČR, kam se v současnosti zapojilo 8 akademických 

ústavů. Dále L. Velek zhodnotil konference pořádané na podzim 2013 jako úspěšné a 

přínosné.  

5. L. Velek informoval o chystané evaluaci akademických ústavů která bude mít odlišný 

charakter od minulých hodnocení. V prvé fázi se přepokládá zasílání výstupů 

jednotlivých pracovníků a týmů zahraničním posuzovatelům, ve druhé pak budou 

speciální komise posuzovat činnost přímo v ústavu. 
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6. Byla projednána žádost o poskytnutí mimořádné podpory AV ČR pro zahraniční 

bohemisty pro prof. Marka Cornwalla, pracovníka Oddělení historie University of 

Southampton. Žádost byla jednohlasně schválena. 

7. Různé: L. Velek seznámil členy Rady s možností stavby nové budovy na pozemku 

v Gabčíkové (v souvislosti s nutností Ústavu pro českou literaturu rozšířit své prostory; 

původně plánované přestěhování některých ústavů do zrekonstruovaného objektu AV 

ČR v Hybernské nelze pro nedostatek místa zcela uskutečnit). Plánovaná novostavba 

by měla stát na místě dnešního parkoviště MÚA a byla by propojena se stávající 

budovou a také s depozitáři v bývalém Ústavu hornin.  

 

Další Rada pracoviště  se sejde na jaře roku 2014. 

  

Přílohy: 

Usnesení z 35. zasedání 

Zapsala: M. Tošnerová 

 

Schválil: I. Šedivý 

 

 

V Praze  12. 12. 2013 

 

 


